
PROTOKÓŁ Nr 23/13
z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Mielnik

w dniu 21 grudnia 2013r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Adam Tobota - Wójt Gminy Mielnik
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Lucjan  Kożuchowski  –  Przewodniczący
Komisji.

Pan Wójt Gminy poinformował o wycofaniu z porządku obrad następujących punktów:

1) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Mielnik na rok
2013.

2) Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Gminy Mielnik na lata 2013-2020.

Porządek obrad Komisji po zmianach brzmi następująco:

1. Zaopiniowanie  projektów uchwał  będących  przedmiotem obrad XXVII sesji  Rady
Gminy:
1) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na rok 2014.
2) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata

2014-2025.
3) w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2014r.
4) w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2014.
2. Rozpatrzenie wniosków rad sołeckich w zakresie inwestycji i remontów zgłoszonych

do realizacji w 2014r.
3. Ocena stanu przygotowania do okresu zimowego.
4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2014 r.
5. Sprawy różne

Do punktu 1(1).

Pan Przewodniczący przedstawił opinie do projektu budżetu przygotowane przez Komisję
Rozwoju Gospodarczego i Komisję ds. Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady
Gminy Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)

Pani Skarbnik Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o
projekcie  budżetu  Gminy  Mielnik  na  2014r.  oraz  o  możliwości  sfinansowania
przedstawionego deficytu.

(w zał. na str...........prot.)
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Pan Stefan Troc zapytał o dalsze losy projektu dotyczącego spięcia wodociągu z Moszczony
Królewskiej z Olchowiczami. W poprzedniej kadencji mówiono o takiej spince. Czy projekt
ten będzie realizowany?

Pan Wójt odpowiedział, że nic mu na ten temat nie jest wiadome i w Urzędzie Gminy nie ma
dokumentów na spinkę wodociągu.

Komisja Rady 6 głosami za, przy 1 glosie przeciw, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  Mielnik  na  rok  2014.  z  uwzględnieniem
wniosku o zmniejszenie wydatków na promocję gminy o 50 tys. złotych z przeznaczeniem
na:

– 10 tys. zł na remont ulicy Miodowej w Mielniku,
– 40 tys. zł na rewitalizację i zagospodarowanie parku w Mielniku.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(2).

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku
o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata
2014-2025.

Komisja Rady 6 głosami za, przy 1 głosie przeciw, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata
2014-2025.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(3).

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2014r.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 1(4).

Pan Wójt poinformował, że w przyszłym roku planujemy zakup kolejnych kojców dla psów,
na terenie ZGK jest zorganizowane dla nich przytulisko. Za rok – dwa pomyślimy o budowie
schroniska, musi być jednak na to społeczna akceptacja. Obecnie w przytulisku są dwa psy,
poszukujemy dla nich domu. Do tej pory dla wielu psów znaleźliśmy domy, mamy również
domy zastępcze, w których umieszczane są psy do czasu znalezienia dla nich stałego domu.
Pan  Wójt  zapewnił,  że  problem  bezdomności  zwierząt  na  terenie  gminy  zmniejsza  się,
obecnie w Mielniku bezdomne zwierzęta nie stanowią już zagrożenia dla ludzi.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie przyjęcia  programu opieki  nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2014.

(w zał. na str...........prot.)
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Do punktu 2.

Pan Wójt poinformował, że na początku stycznia ustalony zostanie harmonogram działań w
sprawie realizacji zadań sołeckich. Na najbliższej sesji Rady Gminy radni zostaną zapoznani
z  tym  harmonogramem.  Pan  Wójt  odpowiedział  na  pytania  radnych  dotyczące  realizacji
funduszu sołeckiego.

Pan  Stefan  Troc zwrócił  uwagę  na  potrzebę  zabezpieczenia  w  okresie  zimowym
wybudowanych we wsi wiat.

Pan Jan Zduniewicz poinformował,  że jest  specjalny materiał,  który się  do tego nadaje.
Przepuszcza on powietrze a nie przepuszcza zaś deszczu i śniegu.

Pan Wójt zapewnił, że zajmie się tą sprawą.

Komisja Rady przyjęła do wiadomości informację o realizacji wniosków rad sołeckich
w zakresie inwestycji i remontów zgłoszonych do realizacji w 2014r.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 3.

Pan Wójt poinformował, że wystąpimy do Powiatowego Zarządu Dróg w Siemiatyczach w
sprawie odśnieżania chodników w pasie dróg powiatowych.

Komisja Rady przyjęła do wiadomości informację o stanie przygotowań do okresu
zimowego 2013/2014.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 4.

Komisja opracowała plan pracy na 2014r. Brzmi on następująco:

I kwartał
1. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
2. Sprawy bieżące.

II kwartał

1. Rozpatrzenie  informacji  z realizacji  zadań i  wykonania  budżetów poprzez Gminny
Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Gminną Bibliotekę Publiczną za 2013r.

2. Opiniowanie wykonania budżetu gminy za 2013r.
3. Analiza i opiniowanie materiałów przedłożonych Radzie Gminy.
4. Sprawy bieżące.

III kwartał
1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2014r.
2. Ocena  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej,  wykorzystanie  dotacji  z

budżetu gminy.
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3. Opiniowanie materiałów i projektów uchwał przedłożonych Radzie Gminy.
4. Sprawy bieżące.

IV kwartał

1. Rozpatrzenie wniosków rad sołeckich w zakresie inwestycji i remontów zgłoszonych
do realizacji w 2015r.

2. Analiza realizacji i finansowania wybranej inwestycji gminnej.
3. Opracowanie projektów uchwał w sprawie podatków i opłat lokalnych na 2015r.
4. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2015r.
5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2015r.
6. Analiza i bieżące opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy
7. Sprawy bieżące.

Do punktu 5.

Pan Stefan Troc poruszył  kwestię  zaniedbanych  grobów wojennych  i  innych  na  terenie
Gminy Mielnik. Dwa z takich grobów znajdują się w pobliżu Moszczony Królewskiej, na
szlaku bunkrów. Pan radny zapytał czy będzie odnowiona pamiątkowa tablica przy bunkrze.

Pan Wójt udzielił wyjaśnień na ten temat. Poinformował, że czekamy na decyzję Wojewody
Podlaskiego  w  sprawie  ekshumacji  grobów  i  pochówku  na  cmentarzu.  W  przypadku
Moszczony  Królewskiej  jest  to  skomplikowana  sprawa,  bo  są  to  osoby  narodowości
żydowskiej i jest problem, ponieważ nie ma cmentarza żydowskiego. Zwracaliśmy się w tej
sprawie  do  żydowskiej  gminy  wyznaniowej,  ale  nie  otrzymaliśmy  odpowiedzi  na  nasze
wystąpienie.

Pan Lucjan Kożuchowski zapytał czy będzie robiona droga przy świetlicy w Oksiutyczach.

Pan Stefan Troc poruszył sprawę erozji na drodze w Końskie Góry, a Pan Witold Terebun
zapytał o drogę powiatową z Koterki do Wilanowa.

Pan  Wójt poinformował  o  planowanych  pracach  na  drogach  gminnych,  sprawę  drogi
Koterka-Wilanowo skierujemy do powiatu.

Pan Jan Zduniewicz zapytał, czy w roku przyszłym będą naprawiane ścieżki rowerowe.

Pan Wójt wyjaśnił, że naprawa będzie robiona, ścieżki naprawiane są każdego roku, wynika
to z projektu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała: 
Elżbieta Szymańska
 

Przewodniczący Komisji

   Lucjan Kożuchowski


